
BESLUITENLIJST VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE BESTUUR
d.d. 18 november 2014

Aanwezig de leden:
de heer P. Sterrenburg (CU), mevrouw T. Bijl (PvdA), de heer L. Verwoert (PvdA), de heer T. de

Gelder (CDA), de heer A.H. Brasser (SGP), de heer C. van Werkhoven (SGP), de heer S. Barzas
(VVD), de heer H.F. Verweij (VVD), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66, aanwezig vanaf vergaderpunt

C6)

Portefeuillehouder: de heer P.J. Verheij, de heer A. Kraijo, de heer J. Heijkoop
Griffier: mevrouw I.M. de Gruijter

Voorzitter: de heer A.C. Strop

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De agenda wordt
ongewijzigd vastgesteld.

2 Vaststellen verslag vergadering 14 oktober 2014
Besluit
Het verslag van 14 oktober wordt zonder aanpassingen vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Er zijn geen mededelingen van het college.

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Drechtsteden (9e wijziging)
(1377999)

Besluit
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 25 november.

5 Raadsvoostel Regionalisering brandweerkazernes (1379567)
Besluit
Bij punt 4 onder het kopje 'verschil directe kosten' zoekt wethouder Verheij uit waarom er
sprake is van annu&iuml;taire afschrijving en niet van lineaire afschrijving. Technische
beantwoording komt zo spoedig mogelijk naar de raad. Het voorstel wordt als hamerstuk
geagendeerd bij de raad van 25 november.

6 Discussiememo Bespreking regionaal Meerjarenprogramma (1371191)
Besluit
De voorzitter vat de discussie samen met de volgende aandachtspunten:
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- er heerst consensus over de inhoudelijke ambities
- zorg voor co&ouml;rdinatie/afstemming
- formuleer resultaten (evaluatie/rapportages)
- vertaal resultaten naar het alblasserdamse (wat heeft onze gemeente er aan)
- kosten zijn hoog
- opdeling in termijnen is wenselijk. Tussentijds evalueren (wat is uitgegeven/wat is nog
nodig)
- doe in de zienswijze een oproep aan andere gemeenten om hier op eenduidige wijze
mee om te gaan.
De zienswijze RMJP komt als bespreekstuk naar de raad van 25 november.

7 Raadsvoorstel Wijziging statuten stichting openbaar basisonderwijs Alblasserdam
(SOBA) (1376334)

Besluit
De heer de Leeuw vraagt zich af of het wettelijk juist is om een verdeling van 3 DB en 2
AB leden te installeren. De wethouder zal dit uitzoeken en komt voor de
raadsvergadering van 25 november met een reactie. De heer Pardo Kruidenier vraagt
wat de status is van het onderzoek naar schaalvergroting. Wethouder Kraijo geeft aan
het onderzoek naar schaalvergroting af te wachten. De raad zal hierover worden
ge&iuml;nformeerd. Het voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd op de raad van 25
november.

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit om 22.50 uur de vergadering.
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